
Z A P I S N I K  

Sa XIV. sjednice Općinskog vijeća Općine Jelsa 

Održane dana 20. rujna 2023. godine u vijećnici Obćinskog doma 

Sjednica je započela u 18,05 sati. 

Sjednici nazoče vijećnici: 

1. Jure Gurdulić 
2. Ivica Vraničić 
3. Paulo Potočnjak 
4. Ivo Drinković 
5. Ivo Božiković 
6. Branko Bunčuga 
7. Dejan Bojanić  
8. Eva Marija Ćurin 
 
9. Božidar Balić ( pristupio u 18:15) 
10. Jadran Caratan( pristupio u 18:34) 

Izočni vijećnici:  

- Domagoj Kraljević 
- Lukin Belić 
- Ana Marija Selak 

Ostali nazočni: 

- Nikša Peronja  – Načelnik Općine Jelsa 
- Mirjam Šurjak Pavičić – voditeljica Odsjeka za opće poslove i društvene djelatnosti  
- Daria Grgičević Hujić – referent u JUO Općine Jelsa 
- Niko Salamunić - Jelkom d.o.o. 
- Renato Šćulac- predstavnik ugostitelja Vrboske-korisnika javne površine 

Predsjednik vijeća g. Jure Gurdulić, pozdravlja sve nazočne i otvara sjednicu. 

Utvrđuje kvorum s osam (8) nazočnih vijećnika i pet(5) izočna vijećnika. 

 

 

 

 

 

1. Usvajanje zapisnika s XIII. sjednice Općinskog vijeća. 

2. Vijećnička pitanja. 



3. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Skupštini društva Jelkom d.o.o., Vrboska, na 

Odluku o davanju prokure. 

4. Prijedlog Odluke o naknadi štete zakupnicima-korisnicima javnih površina zbog izvođenja 

građevinskih radova u naselju Vrboska. 

5. Prijedlog Odluke o naknadi za rad u Općinskom vijeću Općine Jelsa.  

6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu  č.zem. 4137/3, k.o. Pitve.. 

7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na č.zem. 4113, k.o. Pitve. 

 
 

Predloženi Dnevni red 

JEDNOGLASNO JE USVOJEN. 

 

Prelazi se na točku 1./ Dnevnog reda. 

Ad 1./  Usvajanje zapisnika sa XIII. sjednice Općinskog Vijeća. 

Predsjednik vijeća predlaže usvajanje prijedloga zapisnika sa XIII. sjednice Općinskog vijeća. 

Konstatira se da je zapisnik s XIII. sjednice   

JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN 

 

Prelazi se na točku 2./ Vijećnička pitanja 

Ad 2./ 

Predsjednik vijeća otvara raspravu.  

Za riječ su se javili vijećnici: g. Paulo Potočnjak, g. Ivo Drinković, g. Branko Bunčuga, g. 
Dejan Bojanić i g. Božidar Balić. 

Vijećnik g.Paulo Potočnjak opet daje prigovor na Poslovnik i napominje da u članku 54. 
pisani odgovor dostavlja najkasnije uz materijale za poziv na sljedeću sjednicu. Također 
napominje da nije zadovoljan s odgovorom na pitanje jer ga je zanimala procedura potvrde 
suglasnosti, čime je dostavljen krivi odgovor. 

Prvo pitanje se odnosi na Ribarski muzej u Vrboskoj, odnosno, je li proveden javni 
arhitektonski natječaj za odabir idejnog rješenja po članku 55. Zakona o prostornom 
uređenju, a odgovor zahtjeva pisanim putem uz materijale. 

Drugo pitanje je vezano za vrtić, što se poduzelo po pitanju fondova, odnosno izgradnje 
novog vrtića i adaptacije zgrade stare ambulante? 

Treće pitanje je: „ Do kada ćemo biti jedina otočka lokalna uprava koja ne daje stipendije 
studentima?“ 

 Načelnik odgovara da će prvo pitanje biti dostavljeno pisanim putem uz materijale za poziv 
na iduću sjednicu.  



Na pitanje za vrtić odgovara da se Općina Jelsa prijavila na natječaj i čeka se pozitivno 
rješenje, a zgrada stare ambulante se planira urediti najkasnije do Nove godine i dati ga 
vrtiću na privremeno korištenje. Također postoji privremeno rješenje da se uredi crkveni 
prostor gdje će biti smješteni jasličari za razdoblje dok se ne uredi zgrada stare ambulante. 

Što se tiče stipendija navodi da je Općina Jelsa u proračunu izdvojila pozamašan iznos za 
stipendiranje i natječaj će biti raspisan uskoro. 

Vijećnik g. Ivo Drinković postavlja prvo pitanje: „Hoće li se nešto radi po pitanju biciklističkih 
staza?“, te drugo: „Je li moguće zaposliti spasioca na plaži Mina s obzirom na to da su se ovo 
ljeto na istoj plaži dogodila dva nesretna slučaja?“. 

Načelnik  odgovara da je upoznat da Turistička zajednica Općine Jelsa aktivno radi po pitanju 
biciklističkih staza. Najveći problem je glavna cesta D116 za koju postoji preporuka da 
biciklisti ne koriste tu cestu, ali se prometovanje tom cestom ne može zabraniti. 

Za nesretne slučajeve na plaži Mina navodi da je upoznat, ali Općinu nitko nije službeno 
kontaktirao. Svakako se slaže da bi spasilac mogao biti dobra opcija. 

Vijećnik g. Branko Bunčuga daje primjedbu na dostavljanje odgovora neposredno prije 
sjednice, a ujedno nije zadovoljan odgovorom na postavljeno pitanje. 

Predsjednik vijeća konstatira da je vijećnik g. Božidar Balić pristupio sjednici u 18:15. 

Vijećnik g. Branko Bunčuga postavlja prvo pitanje: „Kada će kante za recikliranje otpada biti 
dostavljene? „ te drugo: „ Hoće li će i na koji način Općina Jelsa učiniti dostupnim na uvid 
prijedlog prostornog plana vijećnicima, ali i javnosti s obzirom na to da u članku. 64 iz Zakona 
o prostornom uređenju u kojem piše da prostorni planovi moraju biti dostupni javnosti u 
tijeku njihove izrade?“ 

Načelnik na prvo pitanje odgovara da su kante na jednom dijelu Općine podijeljene, drugi 
dio još ne zbog nedostatka radne snage.  

Niko Salamunić se uključuje u razgovor te navodi da će se kante i vrećice za odvajanje 
otpada podijeliti do kraja 10. mjeseca. 

Načelnik na drugo pitanje odgovara da je Odboru za urbanizam sve dostupno i isti je upoznat 
sa svime, a vijećnici i javnost će svakako imati uvid i vremena za prijedloge i primjedbe prije 
donošenja prostornog plana.   

Vijećnik g.Branko Bunčuga daje djelomičnu primjedbu na odgovor navodeći da mu nije 
jasno kako prijedlog prostornog plana može ići u Ministarstvo bez uvida vijećnika. Na što 
Načelnik odgovara da je takva procedura, što ne znači da je to konačan prijedlog jer je 
prijedlog poslan u Agenciju za zaštitu prirode na procjenu da li treba raditi veliku ili malu 
studiju utjecaja na okoliš. 

Vijećnik g. Dejan Bojanić daje pohvalu za novu katamaransku liniju Stari Grad-Split, Split –
Stari Grad. 

Predsjednik vijeća postavlja pitanje da li se može pregovarati s brodovlasnikom koji vozi 
liniju Split-Bol, a bude privezan u Jelsi, za uvođenje linije Split-Bol-Jelsa u ljetnim mjesecima? 

Načelnik odgovara da je već razgovarao s brodarom jer je to u interesu Jelse i brodar je 
zainteresiran te će se linija nastojati realizirati za sljedeću sezonu. 



Vijećnik g.Božidar Balić daje kritiku na prostor ispred reciklažnog dvorišta i navodi da se 
ispred reciklažnog dvorišta nalazi previše otpada. 

Načelnik objašnjava da ispred reciklažnog dvorišta stanovnici Općine bez odobrenja odlažu 
krupni otpad i samim time zadaju Jelkom društvu dupli posao što u nedostatku radne snage 
rezultira ovakvoj situaciji.  

Vijećnik g. Božidar Balić predlaže postavljanje kamere da se riješi taj problem. 

 

Prelazi se na točku 3./ Dnevnog reda. 

 Ad 3./ 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Skupštini društva Jelkom d.o.o., Vrboska,  

na Odluku o davanju prokure. 

 

Načelnik  pojašnjava da se radi o suglasnosti o davanju prokure s obzirom na to da je 
direktorica gđa. Ružica Visković na rodiljnom dopustu, a prijedlog za prokuristu je g. Niko 
Salamunić. 

Predsjednik vijeća stavlja točku 3. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Skupštini 

društva Jelkom d.o.o., Vrboska, na Odluku o davanju prokure.  

na glasanje. 

Konstatira se da je točka 3. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti Skupštini društva 

Jelkom d.o.o., Vrboska, na Odluku o davanju prokure.  

 

 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENA 

 

 

 

 

Prelazi se na točku 4./ Dnevnog reda  
 

Ad 4. Prijedlog Odluke o naknadi štete zakupnicima-korisnicima javnih površina zbog izvođenja 

građevinskih radova u naselju Vrboska. 

Predsjednik vijeća predlaže da se riječ prepusti g. Renatu Šćulcu kao predstavniku 
zajmoprimaca javne površine mjesta  Vrboske . 

Predsjednik vijeća konstatira da je vijećnik g. Jadran Caratan pristupio vijeću u 18:34.  

Prisutni vijećnici su JEDNOGLASNO glasali i prepustili riječ g. Renatu Šćulcu. 



g. Renato Šćulac objašnjava da je cijena javne površine povećana za  30%, a prijedlog Općine 
Jelsa po njegovu saznanju je 25 % što u konačnici čini povećanje od 5% i s tim ugostitelji nisu 
zadovoljni. 
Također navodi da najveći prihod ugostitelji imaju od brodova koji dolaze u Vrbosku , a riva je tek 
bila gotova 15.07. kao i asfaltiranje druge strane rive. Još navodi da su imali trošak radnika kojima 
su trebali isplaćivati plaću, a nisu mogli raditi. Spominje i problem javnog wc koji nije u funkciji. 
Uzimajući sve u obzir moli da se uvaži njihov zahtjev za smanjenje cijene javne površine od 50 %. 
 
Vijećnik Paulo Potočnjak također smatra da se cijena javne površine treba smanjiti bar za 50 % s 

obzirom na okolnosti. 

Nakon kratke rasprave vijećnik Paulo Potočnjak traži pauzu od 5 minuta. 

Načelnik s obzirom na argumente predlaže da se prihvati prijedlog od 40%, a od Hvarskog 

vodovoda traži oprost od plaćanja vode. 

Vijećnik Paulo Potočnjak u  ime Kluba vijećnika HDZ-a smatra da bi se prijedlog trebao usvojiti u 

cijelosti. 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 4. Prijedlog Odluke o naknadi štete zakupnicima-

korisnicima javnih površina zbog izvođenja građevinskih radova u naselju Vrboska s 

prijedlogom za smanjenje od 40% usvoji 

 
 
Konstatira se da je točka 4. Prijedlog Odluke o naknadi štete zakupnicima-korisnicima javnih 

površina zbog izvođenja građevinskih radova u naselju Vrboska 

 
PRIHVAĆENA SA 

6 (šest) glasova ZA i 

4(četiri) glasa SUZDRŽANIM 

 

 

 

Prelazi se na točku 5./ Dnevnog reda  

  Ad 5. Prijedlog Odluke o naknadi za rad u Općinskom vijeću Općine Jelsa.  

 
Mirjam Šurjak Pavičić objašnjava da po staroj odluci nije bila regulirana naknada vijećnicima 
po novom zakonu i iznos nije bio u eurima, te da se treba donijeti nova odluka kako bi bila u 
skladu sa zakonom. Također je u odluku uključena naknada za troškove službenog putovanja. 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 5. Prijedlog Odluke o naknadi za rad u Općinskom 
vijeću Općine Jelsa. 

 Konstatira se da je točka  5. Prijedlog Odluke o naknadi za rad u Općinskom vijeću Općine 
Jelsa 

PRIHVAĆENA SA 



 9(devet) glasova ZA 

1(jednim) glasom SUZDRŽANIM  

 

 

Prelazi se na točku 6./Dnevnog reda  

Ad 6.  Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu č.zem. 4137/3, k.o. Pitve.. 

Mirjam Šurjak Pavičić objašnjava da se radi o predmetu od 2010. g kada je gđa. Lidija Rakamarić 

kupila od Općine Jelsa 4,18 m2 na kojem se nalaze stepenice za ulaz u kuću, ali se nije knjižila na 

taj svoj dio i na tom dijelu je upisano javno dobro na otuđivom vlasništvu te je nužno da se ukine 

status javnog dobra kako bi se gđa.Rakamarić mogla upisati na svojih 4,18 m2. 

 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na 

dijelu č.zem. 4137/3, k.o. Pitve. 

 

Konstatira se da je točka 6. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu č.zem. 

4137/3, k.o. Pitve. 

 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENA 

 

 

 

 

Prelazi se na točku 7./ Dnevnog reda  

Ad 7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na č.zem. 4113, k.o. Pitve. 

 
Mirjam Šurjak Pavičić objašnjava da se radi u nekretnini koja pripada k.o. Pitve, ali se nalazi u 

Zavali, a radi se o dijelu stepeništa privatne kuće. Naglašava da je dobila pozitivno mišljenje 

Mjesnog odbora o  ukidanju statusa javnog dobra. 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na 

č.zem. 4113, k.o. Pitve prihvati. 

 
Konstatira se da je 7. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na č.zem. 4113, 
k.o. Pitve 

 

 PRIHVAĆENA SA 



 9(devet) glasova ZA 

1(jednim) glasom SUZDRŽANIM  

 

 

 

 

 

Predsjednik vijeća  zaključio je XIV. sjednicu Općinskog Vijeća Općine Jelsa.  

                                                               Sjednica završena u 19:05 

 

 

 

 

ZAPISALA:                         PREDSJEDNIK  

Daria Grgičević Huljić                    OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELSA:  

            Jure Gurdulić, dipl.oec. 

 

 

 


